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To: IEEEEED @ ivi]
From: dM&V

Sent: Fri 3/20/2020 8:46:08 AM

Subject: RE: Doorst: Verslag Staf DGMI 19 maart 2020

Received: Fri 3/20/2020 8:46:09 AM

Ja, deze alleen nog niet gedaan. Zal het gelijk doen.

Met vriendelijke groeten,
5.1.2e

Directiesecretariaat Milieu & Veiligheid

+31(0)30 -

E-mail BEJcrivm.nl
Adres A. van Leeuwenhoeklaan 9 / Postbus 1, 3720 BA BILTHOVEN

var: [EEC EER.>Verzonden: vrijdag 20 maart 2020 09:45

Aan: dM&VFEE erivm.ni>

Onderwerp: Doorst: Verslag Staf DGMI 19 maart 2020

Sturen jullie deze altijd door? Ik neem aan van wel, is goed.

Datum: 19 maart 2020 om 20:17:45 CET

Aan: 5.1.2e ) - DGMI JIEEM eo minienw n>, 5.1.2e ) - BSK G minienw.nl>, [EXER
@minienw.nl>, 5.1.2e «DCO

5.1.2e oy ) -

) -CEND-DCO
5.1.2e ) - BSK

: @minienw.nl>, 5.1.2e - DGRW

) - DGRW <[ERFFII @ minienw.nl>, 5.1.2e ) - DCO

@minienw.nl>, 5.1.28 ) -

5.1.2e ) - DBO

A al 5.1.2 ) - DBO

5.1.2e @minienw.nl>, J. A. 5.1.2e ) - IBI-DCI

5.1.2e @minienw.nl>, A. ik 5.1.2e ) - HBJZ

RL A. A. 5.1.2e ) - DGMI

%  5.1.2e A. A 5.1.2e ) - DGMI

< 5.1.2e A. @minienw.nl>, postbus

dgmi <BR A. §.1.2e @minienw.nl>,

Postbus Secretariaat IZ < ae 5.1.2e Dminienw.nl>,
5.1.2e ) - DBO <JERET 5.1.2e {5.1.2e

(WEARER) - DGMI < 5.1.2¢ ) - DGMI 4 5.1.2e @minienw.nl>,
5.1.2e ) - DGMI<j

ini

) ) - DGMI < §.1.2e @minienw.nl>,

5.1.2e ) - BSK < ol. 5.1.2e ) - DGMI « 5.1.2e

SRIVII) - DGM| <|JcRL @minienw.nl>, 5.12e ) - BSK < 5.1.2e

SEER) - DGMI 4 5.1.2e ®minienw.nl>, 5.1.2e ) - DGMI < 5.1.2e

SEEN) - DGMI 5.1.2e @minienw.nl>, 5.1.2e ) - DGMI 4 5.1.2e

(RERELH) - DGMI < 5.1.2e @minienw.nl>, 5.1.2e ) - DGMI < 5.1.2e @ minienw.nl>,

(EAE) - DGMI < 5.1.2e @minienw.nl>

CC: 5.1.2e ) - DGMI < 5.1.2e ®minienw.nl>

Onderwerp: Verslag Staf DGMI 19 maart 2020

Dag allen,
Hierbij het verslag van de Staf DGMI van 19 maart 2020.
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[@minienw.nl|aanwezig

Verslag Staf DGMI 19 maart 2020

Financiering circulaire economie: voorstel ronde tafel en werkconferentie

eo Akkoord met de aanpak.

¢ M MenW ziet graag een programmavoorstel. Invulling rol op basis van dat voorstel (actie DLCE).

e Strategie: tweetrapsraket waarbij we nationaal iets bedenken én doen (NL als living lab) waarbij anderen kunnen meekijken en

daarna resultaten (of de voortgang ervan) internationaal presenteren (tijdens het World Circulair Economy Forum). DLCE

neemt dit mee in de uitwerking en integreert internationale punt in nationale living lab idee (actie DLCE).

¢ Nog betrekken: [EXER board member pace); | EIB)EE 5c) betrekken (actie DLCE).

¢ Blij met de financieringspunten (p.3): mooie producten waar we naartoe kunnen werken in het living lab en die je kunt

presenteren. Definieer wat de concrete instrumenten zijn die we gaan ontwikkelen met elkaar. Dat helpt bij commitment

e |nvesteringsplatform: er is belangstelling, maar alleen als het Rijk ook deelneemt? Kunnen we hiervoor misschien nog kijken

naar het groeifonds? DLCE zoekt na hoe dit precies zit en wat nodig is (actie DLCE).

e |kv Urgenda kunnen we de vraag verwachten of en hoe het vervolg geborgd is (publieke middelen). Dat is nog niet geborgd, zie

ook de BMH Economie zonder afval met staatje over vervolg en de interne begrotingsbesluitvorming waarin wordt aangegeven

dat luchtvaart en CE prioriteit krijgen. Vervolg middelen Urgenda thbv CE moet nog ergens opgenomen worden (actie DLCE).

Stavaza ontheffingen desinfecterende middelen

e Erzijn 2 ontheffingen (mbt desinfectantia) getekend door M MenW. Voorziene vervolgvragen: verpakkingseisen

(grootverpakkingen), middelen voor desinfecteren van oppervlakten.

eo Verdeelkwestie van middelen zal waarschijnlijk gaan spelen. Voortel is om regie hiervoor bij VWS te beleggen en RIVM vragen

hierin te adviseren (ladder?). M MenW: graag middelen tbv volksgezondheid routeren via VWS, zodat zij het totaaloverzicht

hebben en lenW waar nodig kunnen vragen mbt verlenen ontheffing etc. Wel hulp bieden aan VWS hierbij. dgMI neemt

contact op met dg VWS hierover (cte FAL
e In de tweede notitie mbt ontheffing stond de aanwijzing richting ILT genoemd; die moet nog opgesteld worden. M MenW: er

komt een brief aan de TK met de update van de Corona activiteiten (afvalsector; ANVS; ontsmettingsmiddelen). Goed om in die

brief ook passage op te nemen over aanwijzing; nog uitzoeken wat en hoe opnemen (actie OenM ism HBIJZ).

Stavaza afvalsector

Eris bijna dagelijks contact met de afvalsector. Notitie ter voorbereiding op gesprek M MenW mej wordt voorbereid.

Doel van zo'n gesprek is om aan te geven dat we nauw met ze in contact staan, of dit wordt herkend. DGMI komt nog met voorstel

voor werkbezoek M MenW aan afvalsector (actie DLCE).

Issues die spelen:

eo Voorlopig worden geen problemen voorzien in de continuiteit van de dienstverlening.

e Lijst met vitale beroepen mag afvalsector ruimhartig invullen, zodat ook inzameling en verwerking hieronder vallen.

e Zorgen bij achterban over besmettelijkheid van het virus als het op afval terechtkomt, hoe lang dat duurt en wat dit betekent.

RIVM heeft hierover geadviseerd; geen extra risico’s zijn er; in de media duiken toch weer diverse geluiden op, dus RIVM is

nogmaals gevraagd.

eo Verwerking ziekenhuisafval kan toenemen, maar er is voldoende ruimte in de vergunning. Besproken wat te doen als de

grenzen dichtgaan? Dan zijn er opties en kan het afval bijvoorbeeld opgeslagen worden. M MenW: goed om scenario’s

hiervoor te hebben liggen die zijn afgestemd met het betreffende bevoegd gezag, voor als het acuut wordt (actie DLCE).

e¢ Bepaalde afvalstromen gaan toenemen vanwege afname export, e.g. bloemen, gft. Hierover kan de sector met bevoegd gezag

nadere afspraken over maken.
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¢ Economische gevolgen worden gezien doordat de horeca minder afval heeft en er minder afval te verwerken zal zijn.

Gepland gesprek met de afvalsector over onder meer het Driftrapport is verplaatst naar volgende week. Reactie op rapport gaat

daarna richting TK. In de Staf 26 maart update van het gesprek; daarna reactie naar M MenW en JW (actie DLCE).

Zijn er nog andere categorieén van gevaarlijk afval waar knelpunten kunnen ontstaan? Graag hiervan een analyse (actie DLCE).

Waar zou het verminderd toezicht van de ILT tot milieurisico’s leiden? Goed om daar een overzicht van te maken [ERPRINNNoverleggen met ILT hierover (actie DLCE en dgMl).

Statiegeld

eo Watis een goede manier om in deze tijden verder te gaan met dit dossier? M MenW: algemene oekaze om geen ander nieuws

te maken dan dat wat met Corona te maken heeft. Nu even wachten tot 6 april; daarna opnieuw afwegen of we het wel

gerechtvaardigd vinden; agenderen voor de staf in de week van 6 april. En telefonisch bestuurlijk overleg inplannen met de

sector na 6 april (actie DLCE).

¢ Komt de sector in de knel? Besluit heeft ook nog nahang. 4 weken voor de uiterste datum moet alles zijn gepubliceerd en

richting TK en EK gestuurd zijn. Dus in mei is publicatie en versturen aan TK en EK wenselijk.

eo Voorbereiding blikjes: tijdslijnen relevant? Wijziging AMvB wordt alvast gemaakt; tzt nog bespreken met elkaar wat een goed

moment is om dit publiek verder te brengen.

¢ AO CE is omgezet in een schriftelijk overleg. Goed om in de gaten te houden. Het ‘hoe’ is een apart vraagstuk naast het

‘wanneer’.

Houtstook

Eris een burgervraag binnengekomen met verzoek om een (tijdelijk) houtstook verbod in te stellen. Er wordt gekeken naar de

opties. RIVM heeft uitgezocht welke scenario’s er zijn.

M MenW: is er daadwerkelijk iets gewijzigd met Corona, is de hoeveelheid houtstook echt anders? Nota voor M MenW over maken

(actie DLCE ism DCO).

Amendement Kaderrichtlijn Afvalstoffen (D66)
Eris gewerkt aan een haakje in de Wet Milieubeheer opdat gemeenten bedrijfsafval in de toekomst vergelijkbaar met huishoudelijk

afval ook een zorgplicht krijgen. Stuk hiervoor is in de lijn. M MenW: Graag optie 1 volgen. NB de abakening en evt economische

effecten kunnen we nog nader vormgeven.

Amendement Ziengs (VVD)
Amendement Ziengs beoogt bij iedere AMvVB een voorhangprocedure te organiseren. Zou alleen op afvalscheiding slaan?

Stemmingen afwachten.

Stalproblematiek irt stikstof

Hoe hebben wij dit punt tot nu toe gebracht? DLCE komt terug op dit punt richting M MenW én op de handhavingsvraag

milieueffecten mest (actie DLCE).

Eerstvolgende Staf DGMI: 26 maart 2020

-

Meerjarig Financieel Kader EU: voorstel nieuw eigen middel obv niet-gerecycled plastic (vervolg Staf 30/1)

-

Actualiteiten, met o0.a. stand van zaken afvalsector

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd_ Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de

afzenderte melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektronisch verzenden van berichten

his message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are requested to inform the

sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages


